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Protokoll för styrelsemöte 2023-08-22 
 

Tid: Tisdag 2023-08-22, kl. 19:00 - 21:00. 

Plats: Styrelserummet 
 

Deltagare: 
 

Namn  Närv Frånv  

Peter Karlsson Ordförande X   

Johan Siggelkow Kassör X   

Jennifer Engström Sekreterare X   

Felix Lensing Ledamot X   

Andreas Nitschke Ledamot X   

Åsa Roslund Ledamot X   

Marie Schwartz Ledamot X   

Martin Kvist Suppleant X   

Claes Forsström Suppleant  X 

 
 

 

 

 

 

§ 66 Mötet öppnas / Dagordning 

Mötet öppnades och dagordningen godkändes. 

 

§ 67 Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte Nr 5, 2023-06-22 gicks igenom. 

 

§ 68 Beslut sedan senaste styrelsemötet 

Den 5 juli beslutade styrelsen att köpa in en jordfräs till området som kostade 8000 

kr, exklusive moms. Jordfräsen står i det mittersta förrådet vid Rattgatans parkering 

och det går bra att kontakta Marie om man skulle vilja låna den för att rensa ogräs 

från sandlådor eller lekplatser. 

 

§ 69 Medlemsförändringar 

Vi hälsar nya medlemmar välkomna: 

- Niclas Wall Wennerdal & Sara Wall Wennerdal, Tegelbruksvägen 200 
 

§ 70 Ekonomi 

Ansökan om elstöd för samfälligheten är genomförd och bekräftad. Sammanlagt fick 

vi cirka 11 600 kr utbetalt. Samfälligheten får även cirka 150 000 kr tillbaka på 

momsen, som utbetalas under hösten. 

 

Garagerenoveringen på Rattgatan har totalt kostat cirka 1 460 000 kr, exklusive 

asfalteringen. Styrelsen pratar om olika alternativ för hur renovering av garagen på 

Tegelbruksvägen skulle kunna genomföras. Detta tas med till stämman i januari. 

 

Företaget som tappade bort en nyckel till styrelserummet är fakturerade. 

 

Styrelsen diskuterar vilka fördelar det finns att köpa in ett ekonomisystem. Detta 

skulle innebära lättare hantering av medlemsregister och fler möjligheter för 

hantering av medlemsavgifter. Styrelsen är positiva till förslaget och Johan 

undersöker frågan vidare. 
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§ 71 Ansvarsområden ledamot Andreas Nitschke 

Garagerenoveringen på Rattgatan är färdig. Nya nummerskyltar ska beställas och 

speglar ska sättas upp. 

 

Styrelsen har fått en offert från PEAB på 1 347 000 kr för asfaltering på 

Tegelbruksvägen. Vi väntar på offerter från flera företag inför garagerenoveringen.  

 

Tennisnätet är trasigt och behöver åtgärdas. Andreas undersöker vad det kostar att 

laga det istället för att köpa nytt. 

 

§ 72 Ansvarsområden ledamot Åsa Roslund 

Marie och Åsa har fyllt i spärrlinjerna på taxiplan 5, 4 och 3. Vändplan 1 och 2 

återstår men eftersom det är nyare asfalt där väljer styrelsen att ta in en offert från 

PEAB för målning av linjer där. 

 

Åsa tar in offert från MAKE och Farmatjänst för årets snöröjning. 

 

Staketet på område B är nu färdigt. 

 

Vattenavläsning av huvudmätaren gjordes den 30/6, förbrukningen såg normal ut. 

 

§ 73 Ansvarsområden ledamot Marie Schwartz 

Betongklumpen som felaktigt lades i containern under höstens städdag är nu 

borttagen, tack Andreas Nitschke för det. 

 

Kontaktombuden kommer att få information om en extra städdag för att få undan 

ogräs samt jordfräsning av sandlådor och lådor. 

 

Om någon har önskemål om borttagning eller beskäring av för stora träd behöver 

man lämna in dessa till Marie innan 12/9. Detta gäller även önskemål om ersättande 

träd eller buskar, så att dessa kan planteras i höst. 

 

§ 74 Ansvarsområden ledamot Felix Lensing 

MAKE har varit här och kollat på möjlighet till belysning på stora lekplatsen, Felix 

inväntar offert för detta.  

 

Besiktning av lekplatserna kommer att ske under hösten. 

 

§ 75 Administration 

Styrelsen har fått en förfrågan från en medlem om att plantera buskar på 

samfällighetens mark, denna förfråga godkännes av styrelsen. 

 

Styrelsen diskuterar upprättelse av ordningsregler för vårt område och kommer att 

vid behov lägga fram ett nytt förslag att besluta om till ordinarie föreningsstämma i 

januari. Medlemmar som önskar vara med och påverka kan alltid lämna in en motion 

till stämman. Senast den 1 december ska motionen ha inkommit till styrelsen för att 

frågan ska behandlas på stämman i januari. 

 

Kodlås till styrelserummet ska köpas in. 

 

Farthinder längs med Rattgatan – inget nytt sedan senaste styrelsemötet. 
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§ 76 Övriga frågor 

Det har kommit in önskemål om att sätta upp skyltar om lekande barn på cykelvägen 

(Raststigen). Styrelsen kollar upp detta med kommunen.  

 

§ 77 Nästa styrelsemöte 

Tisdag den 12/9 kl. 19:00-21:00 i styrelserummet. 

 

§ 78 Mötet avslutas 

 

Vid protokollet  Justerat 

   

   Jennifer Engström 

Sekreterare 

 Peter Karlsson 

Ordförande 

   

(Inga bilagor) 

 


